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18138 Wijziging van de Wet op de omzetbelasting 1968 

1 Samenstelling: Christiaanse (CDA) 
(voorzitter), Von Meijenfeldt (CDA), Kiers 
(CDA), Zoon (PvdA), Simons (PvdA), Van 
Graafeiland (VVD), Van Tets (VVD), Mw. 
Bischoff van Heemskerck (D'66), Vogt (PSP), 
Hoekstra (CPN), Barendregt (SGP), De Gaay 
Fortman (PPR), Schuurman (RPF), Van der 
Jagt (GPV). 

VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR FINANCIËN1 

Vastgesteld 9 december 1983 

Het voorbereidend onderzoek gaf aanleiding tot het formuleren van de 
hierna volgende vragen en opmerkingen. De leden van de C.D.A.-fractie 
stelden de vraag in hoeverre de regering rekening heeft gehouden met de 
conclusies van het debat in de Tweede Kamer over de Tarievennota 
Omzetbelasting (doe. 17 048, zitting 1981). 

Voorts vroegen zij waarom niet overwogen is alle levensmiddelen van 
het normale tarief over te brengen naar het verlaagde tarief. In aansluiting 
hierop wensten dezelfde leden - uitgaande van een uniform tarief - te 
vernemen: 

- welk percentage zou moeten worden geheven om de opbrengst gelijk 
te houden 

- welke invloed zou dit hebben op de kosten van levensmiddelen? 

Ten slotte stelden de hier aan het woord zijnde leden de vraag of het de 
bewindslieden bekend is welke kosten de verhoging van het b.t.w.-tarief 
meebrengt voor de detailhandel. Deze zal waarschijnlijk in vele gevallen 
niet in de gelegenheid zijn alle goederen in de winkel op 31 december 
opnieuw te prijzen en dus noodgedwongen de b.t.w.-verhoging voor de 
bestaande voorraad voor eigen rekening moeten nemen. De leden van de 
fracties van de S.G.P. en de R.P.F, sloten zich bij deze vraag aan. 

Vervolgens stelden de leden van de P.v.d.A.-fractie de vraag of medege-
deeld kan worden wat de b.t.w.-verhoging voor de dagbladen betekent in 
het licht van de aanmerkelijk teruglopende resultaten voor de dagbladbe-
drijven gedurende de laatste jaren. Kan hierbij worden toegelicht waar de 
belastingverzwaring voor de dagbladen op neerkomt in vergelijking tot het 
bedrag, dat in 1984 - aannemende dat het voor drie jaar voorziene experi-
ment gecontinueerd wordt - zal worden uitgegeven aan gericht generieke 
overheidssteun (compensatieregeling voor de dagbladpers) via het 
Bedrijfsfonds voor de Pers ten behoeve van verliesgevende dagbladen? 

Vertrouwende, dat de regering bereid is op het vorenstaande vóór de 
openbare beraadslaging schriftelijk te antwoorden, acht de commissie die 
beraadslaging voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie (wnd.), 
Van Tets 

De griffier van de commissie, 
Sprey 

Eerste Kamer, vergaderjaar 1983-1984, 18 138, nr. 75 


